
Zápis z jednání školské rady ZŠ Táborská
31. 3. 2025

Přítomni: Zdenka Johnson, Hana Panochová, Veronika Boušková, Karel Zavřel, Josef Svoboda
Omluvena: Jaroslava Mörwicková
Host: František Prokop

1. Zahájení jednání

2. Rozpočet školy
K dílčím otázkám podal doplňující komentář ředitel školy F. Prokop.
Školská rada projednala rozpočet a vzala jej na vědomí.

3. Plány rekonstrukcí
Rekonstrukce školního hřiště – projekt rozdělen na 3 části – během tohoto školního roku 1. etapa – výměna 
povrchu fotbalového hřiště a běžecké dráhy, oprava plotu a instalace bezpečnostní sítě u doskočiště.
Dojde k zastínění školní venkovní učebny tak, aby byla více využitelná pro venkovní výuku i během letních
měsíců.
V řešení je problém nevyhovující hygienické situace ve třídách na jižní straně budovy z důvodu vysokých 
teplot a hluku z dopravy v letních měsících. Komplexnější východisko je v gesci zřizovatele Úřadu Městské 
části Prahy 4, se kterým je v této záležitosti jednáno. Škola uvažuje i o dalších možnostech řešení například 
za pomoci projektu Evropské unie. Do učeben, které jsou pod střechou, byly instalovány rolety. 

4. Podněty od rodičů zaslané školské radě
Projednána situace ve 2.A z hlediska nového učitele. Výuku klíčových předmětů budou prozatím zajišťovat 
vyučující prvního a druhé stupně. Vedení školy intenzivně hledá novou vyučující/vyučujícího.
Projednán podnět paní Hrouzové týkající se komunikace paní šatnářky se žáky – řešeno domluvou 
s patřičnou zaměstnankyní.
Projednána stížnost pana Varadzina na školní jídelnu a gramáž masa v porci – řešeno přes vedoucí školní 
jídelny.
Projednány podněty paní Suchánkové – mobilní telefony (na prvním stupni prozatím řešeno domluvou mezi
vyučujícími v daných třídách a rodiči, Školská rada doporučuje toto zachovat), stojany na kola a koloběžky 
(předáno vedení školy, které prověří možnou realizaci; koloběžky lze ukládat do uzamykatelného boxu 
v šatně školy), spolupráce s programy Trenéři do škol/Cirqueon (spolupráce s Cirqueon již probíhá v rámci 
školní družiny, další spolupráce je v jednání), plavání – demotivace dětí, kožní problémy, komunikace 
s trenéry (předáno vedení školy k prověření; škola zjistí mezi vyučujícími tříd, které chodí na plavání, jaká 
je četnost výskytu kožních onemocnění v souvislosti s plaváním; při vyšší četnosti bude jednat s vedením 
plaveckého kurzu/stadionu o zlepšení hygienických podmínek); častější pobyt s dětmi venku – využití 
venkovního amfiteátru (venkovní učebna bude více využívána i v souvislosti s instalací stínění).

5. Podněty rodičů ze zápisů z třídních schůzek
Nevyhovující hygienické podmínky zejména v jižní části budovy v teplých měsících – projednáno, viz bod 
3.
Kvalita jídla ve školní jídelně – průběžně řešeno s vedoucí školní jídelny.
Požadavek na přístřešek pro kola a koloběžky – předáno vedení školy, které prověří možnou realizaci.

6. Ukončení jednání školské rady.

Příští jednání školské rady bude iniciovat její předsedkyně po zářijových třídních schůzkách



nebo dle aktuální potřeby.

Zapsala: Veronika Boušková, doplnila: Zdenka Johnson


